
Møtereferat Orstad FAU 

Dato 25.11.2020, kl. 18.00-19.00.  
Sted: Personalrommet Orstad Skule 

Til stades Jone Aasland  
Margrethe Øglend 
Ingvild Salte 
Kjetil Vatland  
Stig Hjorth  
Julie Victoria Tengesdal Nordmark 
Tor Åge Risnes 
Forfall: Marit Selle Martinsen 

Møteleiar Jone Aasland 

Referent Stig Hjorth  

 

Saker  

Sak Omtale 

1 Gjennomgang av referat fra forrige møte. 

 Ingen kommentarer 

2 Følge opp saker fra forrige møte v/Jone; 

Synliggjøre skillet mellom mellomtrinn og ungdomstrinn for elevene 

Rektor informerer om at det vil bli gitt mulighet for å kunne gå til 

butikken for noen av trinnene, men at dette er foreløpig ikke aktuelt 

pga pågående pandemi og begrensninger denne medfører.  

3 Ute areal (sak fra 19/20) v/Jone 

Klepp ung skole har fått laget et «parkor» anlegg, som de har fått noe støtte 

til. FAU skal jobbe videre med dette for å undersøke priser og muligheter for 

Orstad skole til å søke. Julie og Jone tar det videre. 

4 Tilbakemelding etter gjennomgang av tilsyn fra Fylkesmannen v/Stig 

Det var en bra og detaljert gjennomgang. Mye av manglene som gikk igjen, var 

å dokumentere instrukser av hva som blir gjort. Mangler i rutinene for 

dokumentasjon.  

Rapporten i sin helhet blir tilgjengelig for FAU. Rektor sender den videre. 

 

5 Skolemat v/Julie etter innspill fra foreldre 
 
Der er en del barn som forteller om usunn mat og at andre barn kommer med 
mye søtsaker i matpakken. Dette er et gjentakende tema.  
 



Skolen kan ikke bestemme hva som skal være i matpakken, men oppfordrer 
foreldre til å tenke sunt og næringsrikt. Dette kan også tas opp på 
foreldremøter og i elevsamtaler. 
 
FAU oppfordrer foreldre til sunne matpakker slik at blodsukkeret holdes i 
balanse. 
 

6  Lekser v/Jone etter innspill fra foreldre 

Der har kommet ønske om leksefri skole. Dette har vært oppe flere ganger 

tidligere.  

Rektor sier de har gjort seg en del erfaringer med digitalt etter nedstengning, 

og en håper at en del av de nye verktøyene kan gjøre leksene mer håndterlige 

og mulig litt endret enn tidligere.  

Julie tar det og med inn til kommunalt FAU, det er nok et bedre organ.  

Rektor legger til at Orstad Skule nå kommer til å gå over til 60min økter (fra 

45min), og at ved planleggingen av nytt skoleår vil lærere og rektor se på 

mulighetene til å bruke en eventuell midt time til lekse arbeid, hvorvidt det vil 

bli muligheter for leksehjelp, er noe rektor kommer tilbake til. 

 

7 Kantine og melk v/Marit innspill fra foreldre 

Melke ordning er kommet på plass og informasjon om dette har gått som 
ranselpost. 
 
*Tilbakemelding fra foreldre er at slik informasjon nok må kommuniseres 
bedre / på flere måter da flere oppgir å ikke ha mottatt denne beskjeden. 

8 Eventuelt 

Drøftinger rundt Polen tur og mulige alternativ.  
 
Det er behov for felles emailkonto for FAU, som kan gå i arv. Kjetil tar ansvar 
for det.  
 
Befaring av toalett fasiliteter sammen med representater fra kommunen er utsatt til 
2021 på grunn av covid situasjonen. 

 
For info, datoer for driftsstyremøter:  
Onsdag 10 februar  
Onsdag 14 april  
Onsdag 9 juni 
 

9 Registrering i enhetsregisteret i Brønnøysund 

FAU er nå registrert i enhetsregisteret. 



 

Neste 
møte 

FAU Møtedatoer for kommende halvår 
Onsdag 3 februar – klokken 18:00  
Onsdag 7 april – klokken 18:00 
Onsdag 2 juni – klokken 18:00 
 
Møtested er normalt personalrommet på skolen, men dette avhenger av covid 
restriksjoner. Alternativ møtearena vil være Teams. 

 
 
 

 
 
 
 
 
 


